
Senacka Komisja Ustawodawcza W Waszych rękach Panie i Panowie senatorowie los 

naszych emerytur i ostatnia nadzieja na wyższe świadczenie emerytalne, bowiem jeszcze na 

tym etapie przygotowawczym ostatecznego kształtu ustawy o zmianie ustawy o emeryturach i 

rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych, Druk Senacki 1175 możemy wpłynąć na 

Wasze decyzje. Prosimy o dopracowanie projektu uchwały w takim kształcie aby 

potraktowała równo wszystkie emerytki z rocznika 1953. Mimo, że wystąpiłyśmy o emerytur 

powszechną nigdy jej nie pobierałyśmy a ZUS od momentu wystąpienia o emeryturę 

powszechną nie waloryzuje naszego konta na ubezpieczenie społeczne. Nawet jeśli nasze 

emerytury nie będą pomniejszane o wcześniej pobrane to i tak nasze emerytury nie wzrosną , 

bowiem wysokość składek i kapitału początkowego zatrzymała się na roku 2013 lub 2014 

kiedy to oraz pierwszy wystąpiłyśmy o emerytury powszechne (nie są waloryzowane) i 

wskaźnik dalszego trwania życia bierze się nam do obliczeń właśnie z ego okresu to znaczy 

gdy miałyśmy 60 lat nie jak obecnie gdy mamy 66+ .Prosimy o zapis w projekcie ustawy aby 

potraktowano nas wszystkie jak te panie, które po raz pierwszy po wyroku TK składają 

wnioski o emeryturę powszechną. A więc: zwaloryzowanie naszych składek i kapitału 

początkowego na rok 2019 oraz przyjęcia wskaźnika dalszych lat życia na stan obecny. 

Uważam , że jest to sprawiedliwe gdyż nigdy nie pobierałyśmy emerytury powszechnej. 

Dlaczego ZUS nie informował nas w decyzjach , że można wniosek o emeryturę powszechna 

wycofać. Gdybyśmy miały taką wiedzę nie byłybyśmy w takiej sytuacji jak obecnie. 

Zastawiono na nas pułapkę , z której nie jesteśmy w stanie same się wyplątać. Dlatego 

zawierzamy tak ważną sprawę Wam naszym wybrańcom , którzy nas reprezentują. 

 Z poważaniem S.M. 


